
   
 

Acta AJ09-2023 

Lloc Sala de professors del Taula Rodona 

Data 27 setembre 2023 

Assistents Fanny Invernon, Mireia Ventura, Carla Margalef, Sònia Garriga, Sílvia 
Arcusa, Natalia Barris, Ana Blanco, Marina Casanovas, Ricard Codinach, 
Tere Espinosa, Mireia Fernández, Ana Fernández, Rosa Sabaté, Àstrid 
Sanz, Yolanda Tena, Anna Martí. 

Ordre del dia 

1. Presentació presidentes i l’inici de curs 

2. Reunió amb la Susana  

3. Monitors NE 

4. Reunió amb Aramark 

5. Repàs de comissions 

6. Resum d’accions  

 

1. Presentació presidentes i l’inici de curs. 

Roba: la venta es farà aquesta setmana. 

Agendes: hi havia un error en l’any, s’han repartit les classes que ja han pagat. S’espera acabar 

la setmana que ve. 

Extraescolars: Molta més demanda d’extraescolars. S’ha avisat a les famílies que en necessari 

ser socis de l’AFA i alguns no s’han registrat encara. A la segona volta d’inscripcions, gairebé 

totes les places ja estan cobertes.  

- 14 famílies que no estan registrades a L’AFA 

 La comissió d’extraescolars contactarà les famílies que no son sòcies, és important que 

siguin sòcies per temes de responsabilitat civil.  

De cara a futur, gestionar totes les extraescolars que es gestionin a través de l’AMPA 

SOFT. S´han de revisar les funcionalitats i protecció de dades.  

Paneroles: revisar amb la Susana si s’han fet actuacions durant l’estiu.  

2. Reunió amb la Susana 

a. Climatització (S´ha delegat aquest punt a la comissió de projectes)  

 



   
 

i. La Susana havia d’enviar un e-mail per aclarir qui ha de demanar el canvi de 

potència, ara hi ha contractat 40KW.  

3. Monitors NE 

a. Les necessitats d’hores son 64 però l’ajuntament no havia pressupostat tantes 

hores. Els hi hem presentat la graella amb les necessitats i de moment hem 

aconseguit 32.5h per part de l’ajuntament 

b. Taula Rodona és escola inclusiva hi ha més demanda de famílies amb necessitats 

especials. Es proposen a alumnes que facin les extraescolars aquí però no tenim un 

monitor per cada nen. S’ha de gestionar l’expectativa de què significa una escola 

inclusiva, ja que el suport a l’hora de menjador i d’extraescolars no forma part de 

l’oferta educativa del centre. Es demanarà més ajuda a l’ajuntament ja que es 

preveu que hi hagi un augment de casos de NE.  

c. Afegir al reglament que el monitor per necessitats especials durant el menjador i les 

extraescolars no està inclòs en el preu de l’activitat.  

d. Millorar la formació dels monitors: per confidencialitat l’escola no pot compartir 

informació de patologies i tècniques per donar suport. Si l’escola està lligada per 

temes de protecció de dades, es podria demanar a la col·laboració de les famílies. 

e. Aramark: demanarem millorar el coneixement de primers auxilis i evidencia dels 

cursos anuals. 

4. Reunió Aramark 

a. Es necessiten carros per llençar la brossa i el pressupost presentat per Aramark és 

elevat. Buscarem alternatives més econòmiques 

b. Carros (3) per transportar menjar: intentar negociar el canvi de carros de menjar 

per altres carros que podem fer servir.  

c. Fregidora: Ricard revisarà si es pot fer manteniment. Sembla que falla un contacte.  

d. Cadires taules del menjador: Hi ha una despesa anual d’aproximadament 1600€. 

Delegat a la comissió de projectes per avaluar si ens interessa més canviar les taules 

senceres o bé aquestes reparacions de seients.  

e. Tenim un ràpel a favor de 3300€ però hi ha factures pendents 

f. Aramark ofereix una APP per informar les famílies de quant mengen enlloc de 

papers setmanals. Hem d’aclarir si ofereix un valor afegit o si complica la 

comunicació amb un nou canal.   

g. Altaveus: Ricard ofereix receptor Bluetooth.  

h. Dinamització de l’hora de menjador:  

i. Aquest any, cada curs té un monitor assignat i proposa iniciatives.  

ii. Jocs de taula està funcionant molt bé. 

iii. Hi ha bústia de suggeriments pels nens, mirar d’implementar-la. 

iv. Publicitar les iniciatives com per exemple la coca d’aniversaris, dinar amb 

els avis, tastets,..  

v. S’estudia com aprofitar el menjar que sobra. 

 



   
 

4. Repàs de les comissions.  

- Festes: el dia 29 es la festa d’infantil3. 

- Festes: el 27 d’Octubre serà el casta-ween, els alumnes de 6è poden ajudar. 

- Festes: les instàncies les fa la Belén, hem de preguntar si les instàncies de les juntes 

i assemblees les farà ella també.  

- Casals (àudio): la ludoteca del dia 13 Octubre, no ha sortit. Però es seguirà ofertant. 

- Casals (àudio): el casal d’estiu ha sigut un èxit. 

- Pedagògica: s’han de reunir amb l’ajuntament i mirar el pla de xerrades per 

complementar tant en temes com en dates. Els temes es parlen també amb la 

Susana per donar suport a necessitats de l’escola. Es votarà a la pròxima junta. 

- Calendaris de La Marató: es realitzaran a l’Octubre, Fanny i Sandra es coordinaran. 

Hem de millorar la comunicació, explicar que no és una orla oficial de la classe sinó 

una acció solidària. Comunicar les dates quan es farà la foto per cada curs, que 

malauradament no es poden adaptar a necessitats individuals.   

- Carnestoltes: presentació serà el 10 d’octubre. Les famílies paguen una quota pel 

material. Històricament l’AFA ha aportat 800€ però aquest any el preu de material 

ha pujat i es demana revisar l’import. Votem a favor d’aportar 800€ i adquirim el 

compromís de revisar i tornar a votar si es necessita una nova aportació de 200€.  

- Llistat de noms per l’assegurança d’accidents d’I3: s’ha de demanar el nom i 

cognom dels nens de cada curs per afegir-los a l’assegurança. La Fanny ho coordina 

amb les delegades per obtenir-ho pels grups de WhatsApp.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 
Deixo un llistat de les accions concretades, que seran part de la pròxima junta.   

Junta Acció Responsable 

27-Sep Contactar amb les famílies que no han abonat la quota de AFA i s’ha apuntat a extraescolars 
Extraescolars, 
suport 
comunicacions 

27-Sep Presidència ha de demanar a la Susana què s'ha fet amb el tema de paneroles Presidència 

27-Sep Comissió de projectes ha de demanar a la Susana pel canvi de potència Projectes 

27-Sep 
Afegir al reglament que durant les activitats d'extraescolars i menjador no s'inclou un monitor 
per aquells alumnes que tinguin necessitats especials 

Extraescolars, 
suport 
comunicacions 

27-Sep 
Demanar a Aramark una millora de coneixements de primers auxilis i evidència dels cursos 
anuals 

Extraescolars, 
menjador 

27-Sep Ricard mirarà la fregidora i aparell Bluetooth per l'altaveu Ricard 

27-Sep Avaluar si ens interessa més canviar les taules senceres o bé aquestes reparacions de seients Projectes 

27-Sep 
Millorar la comunicació de les iniciatives que de menjador (tant les activitats durant l'hora del 
pati com dies especials; coca d'aniversaris, dinar amb avis) . Implementar la bústia de 
suggeriments.  

Menjador, 
suport de 
xarxes 

27-Sep 
Mireia preguntarà a la reunió de l'ajuntament sobre les instàncies per les reunions de 
l'AFA/Assemblea. Aclarir el procés 

Presidència 

27-Sep 
Millorar la comunicació, explicar que no és una orla oficial de la classe sinó una acció solidària. 
Comunicar les dates quan es farà la foto per cada curs, que malauradament no es poden 
adaptar a necessitats individuals 

Fanny i 
Sandra, suport 
de xarxes i 
comunicacions 

27-Sep 
Demanar el nom i cognom dels nens de cada curs per afegir-los a l’assegurança (a través de les 
delegades d'I3, pels grups de WhatsApp) 

Fanny 

27-Sep Parlar amb la brigada per mirar la xarxa que hi ha sobre del tobogan Presidència 

27- Sep 
Informar a les famílies sobre la data de cobrament del rebut amb la quota de socis de l’AFA i 
que revisin a l’AMPA SOFT que el número de compte informat sigui correcte 

Tresoreria i 
comunicacions 

 

 

 



   
 
Sense més assumptes a tractar dono per finalitzada la reunió. 

Carla Margalef    

Secretària AFA Taula Rodona  


